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证书编号：197FSMS2400004
兹 证 明
厦门芯地膳餐饮管理有限公司

统一社会信用代码：91350200751608308R
注册地址：厦门火炬高新区（翔安）产业区翔虹路18号C4栋一层西侧餐厅        邮编: 361100

经营地址：福建省厦门火炬高新区（翔安）产业区翔虹路18号C4栋一层西侧餐厅        邮编: 361100

管理体系符合

ISO 22000:2018标准要求
认证范围：

位于福建省厦门火炬高新区（翔安）产业区翔虹路18号C4栋一层西侧餐厅厦门市互隆餐饮配送有限公司餐食加工间的集体用餐配送（热食类食品制售）（不含烧烤）

本证书自有效期起始日期后的每年度进行监督审核，监督合格发放《年度监督审核合格通知书》和年度审核报告为准

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询

本证书信息可在认证机构官方网站(www.china-isc.org.cn)上查询

发证日期：2024年02月01日                  

有效期至：2027年01月31日
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Beijing International S

Add: Room 810, No. 8 Beisanhuan East Road, Chaoyang District, Beijing.  TEL ( +86 10) 82252376







Registration No. 197FSMS2400004
This is to certify that

Xiamen Xindi Shan Catering Management Co., Ltd.
The social credit code：91350200751608308R
Registered Address: Restaurant on the west side of the first floor , Building C4, No .18, Xianghong Road , Torch High - tech Zone ( Xiang ' an ) Industrial District , Xiamen  
Audit Address: Restaurant on the west side of the first floor , Building C4, No .18, Xianghong Road , Torch High - tech Zone ( Xiang ' an ) Industrial District , Xiamen  
Which is in conformity with

ISO 22000:2018 
This certificate covers the following scope of

Collective dining delivery (hot food production and sales)(excluding barbecue) for Xiamen Xindishan CateringManagement Co., Ltd. located on the west side of BuildingC4, No. 18 Xianghong Road, Torch High tech Zone(Xiang'an) Industrial Zone, Xiamen, Fujian Province, in themeal processing room of Xiamen Xindishan CateringManagement Co., Ltd
This certificate shall be subject to supervision and audit every year after the start date of validity, and the annual supervision and audit certificate and annual audit report shall be issued after the supervision is qualified.
The certificate information is available on the CNCA of the official website(www.cnca.gov.cn)

Search(www.china-isc.org.cn) 

Issue      Date：2024-02-01         

    Expiration Date: 2027-01-31


食品安全管理体系认证证书
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证书二维码





Food safety management system Certificate
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